

**KERJA-KERJA PEMANGKASAN DAN PENEBAHAN POKOK DALAM KAWASAN MAJLIS BANDARAYA ISKANDAR PUTERI BAGI
TEMPOH 24 BULAN (PAKEJ 13)****RINGKASAN SENARAI KUANTITI**

BIL.	BAHAGIAN	MUKA SURAT	JUMLAH (RM)
1	BILL NO.1 : KERJA-KERJA AWALAN (PRELIMINARIES)	2/15	
2	BILL NO.2 : KERJA-KERJA PEMANGKASAN POKOK	4/15	
3	BILL NO.3 : KERJA-KERJA PENEBAHAN POKOK	7/15	
4	BILL NO.4 : KERJA-KERJA MEMUSNAHKAN TUNGGUL POKOK DAN PEMBERSIHAN POKOK	10/15	
5	BILL NO.5 : KERJA-KERJA PEMBERSIHAN POKOK TUMBANG	12/15	
6	BILL NO.6 : KERJA MENGISAR DAHAN MENGGUNAKAN MESIN PENGISAR DAHAN (WOOD CHIPPER)	13/15	
7	BILL NO.7 : TREE PROTECTION ZONE	14/15	
JUMLAH KESELURUHAN			

BIL.	KETERANGAN	UNIT	KUANTITI	KADAR (RM)	AMAUN (RM)
A	<p>BILL NO.1 : KERJA-KERJA AWALAN (PRELIMINARIES)</p> <p>NOTA:</p> <p>PRELIMINARIES YANG DINYATAKAN DI SINI HENDAKLAH TERPAKAI BAGI KESELURUHAN KERJA YANG TERKANDUNG DALAM DOKUMEN TENDER INI DAN KONTRAKTOR MESTI MEMATUHI DAN MENANGGUNG KOS BAGI PERKARA YANG BERKAITAN DENGAN PRELIMINARIES.</p> <p>AMAUN YANG DIMASUKKAN OLEH KONTRAKTOR UNTUK PRELIMINARIES TERSEBUT HENDAKLAH DIANGGAP TERPAKAI BAGI KESELURUHAN KERJA-KERJA YANG DIJALANKAN DI BAWAH KONTRAK INI.</p> <p>PEGAWAI PENGUASA BERHAK UNTUK MEMINTA DARIPADA KONTRAKTOR PECAHAN TERPERINCI HARGA UNTUK PRELIMINARIES ATAU KADAR DALAM BILLS OF QUANTITIES UNTUK PEMERIKSAAN DAN KELULUSAN. PECAHAN TERPERINCI HARGA YANG TELAH DILULUSKAN KEMUDIANNYA AKAN DIGUNAKAN SEBAGAI ASAS UNTUK PENTADBIRAN KONTRAK.</p> <p>LOKASI TAPAK</p> <p>TAPAK TERSEBUT TERLETAK DI SELURUH KAWASAN PENTADBIRAN DAN ZON PERKHIDMATAN MBIP SEBAGAIMANA ARAHAN KERJA</p> <p>MELAWAT TAPAK</p> <p>KONTRAKTOR DIANGGAP TELAH MEMERIKSA DAN MELAWAT TAPAK DAN TELAH MEMASTIKAN SIFAT, WATAK DAN TAKAT KERJA, KEADAAN TEMPATAN, KEBOLEHCAPAIAN TAPAK DAN APA-APA PERKARA LAIN YANG MELIBATKAN KONTRAK INI.</p> <p>BAYARAN TAMBAHAN, LANJUTAN MASA DAN HAK UNTUK KEROSAKAN DISEBABKAN KEKURANGAN PENGETAHUAN KONTRAKTOR TIDAK AKAN DIPERTIMBANGKAN.</p> <p>KONTRAKTOR DIKEHENDAKI MEMATUHI PERATURAN YANG BERKAITAN DENGAN PENGHANTARAN DAN PEMUNGGAHAN YANG SELAMAT UNTUK BAHAN, BARANGAN, MESIN DAN KEMUDAHAN TEMPAT LETAK KERETA. TIADA BAHAN, BARANGAN ATAU MESIN AKAN DIBENARKAN KEKAL DI JALAN RAYA DAN/ATAU PEJALAN KAKI.</p>				
A.1	<p>INSURANS</p> <p>INSURANS KERJA - NILAI PENUH KONTRAK</p>	L/S	-		
A.1.1	'PUBLIC LIABILITY INSURANCE'	L/S	-		
A.1.2	SOCISO / 'WORKMEN COMPENSATION INSURANCE'	L/S	-		
A.2	<p>KEPERLUAN MBIP</p> <p>DOKUMEN KONTRAK 'HARD COVER' DAN PENYEDIAANNYA 5 SET TERMASUK STAMPING</p>	L/S	-		
A.3	<p>KEPERLUAN KERJA</p> <p>MENGADAKAN DAN MELETAK PAPAN TANDA AMARAN KESELAMATAN DENGAN BILANGAN YANG SECUKUPNYA SEPERTI DAN SEKURANG-KURANGNYA TIGA (3) NOS "AWAS, KERJA-KERJA MBIP SEDANG DIJALANKAN", 30 NOS KON KESELAMATAN, TIGA (3) NOS ANAK PANAH ARAH DAN TIGA (3) NOS LENCONGAN DI HADAPAN YANG MENCUKUPI SEMASA KERJA DIJALANKAN</p>	L/S	-		

BIL.	KETERANGAN	UNIT	KUANTITI	KADAR (RM)	AMAUN (RM)
A.3.1	MENYEDIAKAN GAMBAR FOTO PERLAKSANAAN KERJA, GAMBAR 2 SALINAN 3R CUCI DAN BERTARIKH PADA GAMBAR (SEBELUM, SEMASA DAN SELEPAS PROJEK DISIAPKAN) DENGAN KUALITI RESOLUSI SEKURANG-KURANGNYA 4 M PIXEL SETIAP GAMBAR SERTA SATU SALINAN (SOFTCOPY) GAMBAR "PROGRESS" DI TAPAK. 1 SET (1 CUCI ATAU GLOSSY PAPER DAN 1 PRINT WARNA)	L/S	-		
A.3.2	MENYEDIAKAN LAPORAN BULANAN DAN 'SITE DIARY' DALAM BENTUK 'HARDCOPY', 'SOFTCOPY' DAN SLAID PERBENTANGAN TERMASUK PERALATAN ALAT TULIS DAN KERTAS	L/S	-		
A.3.3	MENDAPATKAN COP PESURUHJAYA SUMPAN BERLESEN PADA SETIAP SALINAN MUKA SURAT YANG DIPERLUKAN MENGIKUT SEBAGAIMANA ARAHAN PEGAWAI PENGUASA	L/S	-		
A.3.4	MEMASTIKAN MENGENAKAN PERSONNEL PROTECTIVE EQUIPMENT (PPE) MENGIKUT PIAWAIAN JKPP DAN SPESIFIKASI SEMASA KERJA DILAKSANAKAN	L/S	-		
A.3.5	BAJU LANDSKAP - SELENGGARA POKOK	L/S	-		
A.3.6	MENYEWA SATU RUANG SEBAGAI PEJABAT TAPAK DALAM KAWASAN PAKEJ TERMASUK RUANG YANG MENCUKUPI UNTUK JENTERA	L/S	-		
JUMLAH KESELURUHAN (BIL A)					

BIL.	KETERANGAN	UNIT	KUANTITI	KADAR (RM)	AMAUN (RM)
B	<p>BILL NO.2 : KERJA-KERJA PEMANGKASAN POKOK</p> <p>SEMUA PROVISIONAL</p> <p>HURAIAN KERJA YANG DINYATAKAN DALAM 'BILL OF QUANTITIES' ADALAH TIDAK MENYELURUH DAN RUJUKAN HENDAKLAH DIBUAT KEPADA:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1) SPESIFIKASI BAHAN DAN 'WORKMANSHIP' 2) SYARAT-SYARAT AM DAN LUKISAN 3) SYARAT-SYARAT KHUSUS TENDER BAGI KERJA-KERJA PEMANGKASAN DAN PENEBAANGAN POKOK 4) SPESIFIKASI KERJA BAGI KERJA-KERJA PEMANGKASAN DAN PENEBAANGAN POKOK 5) SISTEM PEMARKAHAN/DIMERIT BAGI KERJA-KERJA PENYELENGGARAAN 6) BIDANG/SKOP PENYELENGGARAAN 7) 'PREAMBLES'/ KAEDAH PENGUKURAN <p>KADAR DAN HARGA YANG DIMASUKKAN INI HENDAKLAH DIANGGAP TELAH MEMBENARKAN PEMATUHAN DENGAN KETETAPAN DI ATAS DAN LAIN-LAIN DOKUMEN YANG MENJADI SEBAHAGIAN DARIPADA KONTRAK.</p> <p>PEGAWAI PENGUASA BERHAK UNTUK MEMINTA DARIPADA KONTRAKTOR PECAHAN TERPERINCI HARGA UNTUK PRELIMINARIES ATAU KADAR DALAM BILLS OF QUANTITIES UNTUK PEMERIKSAAN DAN KELULUSAN. PECAHAN TERPERINCI HARGA YANG TELAH DILULUSKAN KEMUDIANNYA AKAN DIGUNAKAN SEBAGAI ASAS UNTUK PENTADBIRAN KONTRAK.</p> <p>SEMUA KERJA PEMANGKASAN YANG DINYATAKAN DALAM KONTRAK INI HENDAKLAH DILAKSANAKAN HANYA SETELAH MENERIMA ARAHAN DARIPADA MAJLIS BANDARAYA ISKANDAR PUTERI ATAU PEGAWAI PENGUASA</p> <p>SEMUA BAHAN PANGKASAN DAN SISA YANG DIHASILKAN DARIPADA KERJA PEMANGKASAN HENDAKLAH DIBERSIHKAN DAN DILUPUSKAN SEGERA KE LOKASI PEMBUANGAN SAMPAH YANG TELAH DIPERSETUJUI OLEH PEGAWAI PENGUASA MBIP PADA HARI YANG SAMA.</p> <p>KONTRAKTOR HENDAKLAH MENGEMUKAKAN METODE DAN PERALATAN PEMANGKASAN KEPADA PEGAWAI PENGUASA UNTUK DISEMAK DAN MENDAPATKAN KELULUSAN TERLEBIH DAHULU SEBELUM MEMULAKAN SEBARANG KERJA PEMANGKASAN.</p> <p>PENJARANGAN KANOPI (CROWN THINNING) HENDAKLAH DILAKUKAN SECARA TERPILIH DAN BERPERINGKAT, DENGAN PEMANGKASAN DAHAN HIDUP BERTUJUAN MENGURANGKAN BEBAN, MEMBOLEHKAN ALIRAN UDARA DAN CAHAYA MENEMBUSI SILARA POKOK, SERTA MENGURANGKAN KESAN TIUPAN ANGIN PADA KANOPI.</p> <p>SETELAH KERJA-KERJA PEMANGKASAN SELESAI, KONTRAKTOR DIWAJIBKAN MEMBERSIHKAN DAN MENGGEMBURKAN TANAH DI SEKELILING PANGKAL POKOK DALAM JARAK 600MM.</p>				

BIL.	KETERANGAN	UNIT	KUANTITI	KADAR (RM)	AMAUN (RM)
B.1	<p>"CROWN THINNING/'CROWN BALANCING/'CROWN RESTORATION' & 'CROWN CLEANING'</p> <p>'CROWN THINNING' (PENJARANGAN KANOPI) HENDAKLAH DILAKUKAN SECARA TERPILIH DAN BERPERINGKAT, DENGAN PEMANGKASAN DAHAN HIDUP BERTUJUAN MENGURANGKAN BEBAN, MEMBOLEHKAN ALIRAN UDARA DAN CAHAYA MENEMBUSI SILARA POKOK, SERTA MENGURANGKAN KESAN TIUPAN ANGIN PADA KANOPI.</p> <p>'CROWN BALANCING' (MENGIMBANGI KANOPI) PENJARANGAN YANG DILAKUKAN DENGAN TUJUAN UNTUK MENGSEIMBANGKAN BERAT/BENTUK POKOK.</p> <p>'CROWN RESTORATION'(MEMULIHKAN KANOPI)DILAKUKAN DENGAN TUJUAN UNTUK MEMULIHKAN ATAU MEMPERBAIKI KEADAAN ATAU BENTUK SILARA POKOK. PERLU DILAKUKAN SECARA BERPERINGKAT-PERINGKAT. DILAKUKAN UNTUK POKOK-POKOK YANG ROSAK ATAU CEDERA DISEBABKAN RIBUT ATAU KECEDERAAN SECARA MEKANIKAL.</p> <p>Â??CLEANING OUTÂ??(MEMBERSIH KANOPI)MEMBUANG STRUKTUR-STRUKTUR MATI, BERPENYAKIT DAN LEMAH. IA JUAGA MELIBATKAN PEMBUANGAN BAHAN (BIOTIC ATAU ABIOTIC) YANG TIDAK DIINGINI DAN KEHADIRANNYA BOLEH MEMBAHAYAKAN POKOK (EG. POKOK MENUMPANG, PAKU, BUNTING, BANNER IKLAN, PAPAN TANDA, POKOK DUIT-DUIT DAN SEBAGAINYA). TUJUANNYA IALAH UNTUK MEMBERSIHKAN KANOPI DAN STRUKTUR BERBAHAYA, LEMAH, BERPENYAKIT DAN TIDAK DIINGINI. IA MENGALAKKAN PERTUMBUHAN POKOK.</p>				
B.1.1	TIDAK MELEBIHI 5.00M TINGGI	NR	1		
B.1.2	MELEBIHI 5.00M TETAPI TIDAK MELEBIHI 20.00M TINGGI	NR	1		
B.1.3	MELEBIHI 20.00M TETAPI TIDAK MELEBIHI 40.00M TINGGI	NR	1		
B.2	<p>"CROWN LIFTING'</p> <p>Â??CROWN LIFTINGÂ??(MENYINGKAP KANOPI)' PEMBUANGAN DAHAN-DAHAN POKOK DI BAHAGIAN BAWAH DENGAN TUJUAN UNTUK MEMBERI LALUAN KEPADA LALULINTAS (2.8 METER), PEJALAN KAKI (2 METER) DAN BANGUNAN / STRUKTUR. DIHADKAN MENGIKUT SAIZ DAN KEPERLUAN.</p> <p>KERJA YANG DILAKUKAN MELIBATKAN PENYINGKIRAN POKOK PARASIT YANG TUMBUH PADA PANGKAL DAHAN, BATANG, ATAU RANTING YANG MATI, BERPENYAKIT, DAN LEMAH. INI JUGA TERMASUK MEMBUANG BAHAN-BAHAN YANG TIDAK DIPERLUKAN SEPERTI POSTER ATAU IKLAN YANG BOLEH MENDATANGKAN BAHAYA KEPADA POKOK, DAN PERLU DILAKSANAKAN MENGIKUT ARAHAN PEGAWAI PENGUASA</p>				
B.2.1	TIDAK MELEBIHI 1.80M TINGGI DARI ARAS TANAH	NR	1		
B.2.2	MELEBIHI 1.80M TETAPI TIDAK MELEBIHI 2.50M TINGGI ARAS TANAH	NR	1		
B.2.3	MELEBIHI 2.50M TETAPI TIDAK MELEBIHI 5.00M TINGGI ARAS TANAH	NR	1		
B.2.4	MELEBIHI 5.00M TETAPI TIDAK MELEBIHI 20.00M TINGGI ARAS TANAH	NR	1		

BIL.	KETERANGAN	UNIT	KUANTITI	KADAR (RM)	AMAUN (RM)
B.3	<p>"CROWN REDUCTION' DAN 'CROWN CLEANING'</p> <p>CROWN REDUCTION (MENGURANGKAN SAIZ KANOPI) PENJARANGAN YANG DILAKUKAN UNTUK TUJUAN BAGI MENGURANGKAN KETINGGIAN , SAIZ POKOK ATAU KELEBARAN POKOK.</p> <p>CLEANING OUT (MEMBERSIH KANOPI) MEMBUANG STRUKTUR-STRUKTUR MATI, BERPENYAKIT DAN LEMAH. IA JUAGA MELIBATKAN PEMBUANGAN BAHAN (BIOTIC ATAU ABIOTIC) YANG TIDAK DIINGINI DAN KEHADIRANNYA BOLEH MEMBAHAYAKAN POKOK (EG. POKOK MENUMPANG, PAKU, BUNTING, BANNER IKLAN, PAPAN TANDA, POKOK DUIT-DUIT DAN SEBAGAINYA). TUJUANNYA IALAH UNTUK MEMBERSIHKAN KANOPI DAN STRUKTUR BERBAHAYA, LEMAH, BERPENYAKIT DAN TIDAK DIINGINI. IA MENGALAKKAN PERTUMBUHAN POKOK.</p>				
B.3.1	TIDAK MELEBIHI 5.00M TINGGI	NR	1		
B.3.2	MELEBIHI 5.00M TETAPI TIDAK MELEBIHI 20.00M TINGGI	NR	1		
B.3.3	MELEBIHI 20.00M TETAPI TIDAK MELEBIHI 40.00M TINGGI	NR	1		
B.4	<p>KERJA PEMANGKASAN POKOK MENGGUNAKAN TREE CLIMBERS</p> <p>TINGGI POKOK BAGI PEMANGKASAN POKOK SECARA MANUAL OLEH TREE CLIMBERS TERMASUK TEKNIK PEMANGKASAN YANG SELAMAT DAN BERKESAN MENGIKUT AMALAN ARBORIST TERMASUK PENGENDALIAN DAN PEMBUANGAN POKOK SELEPAS PEMANGKASAN DARI TAPAK</p>				
B.4.1	10.00M HINGGA 15.00M TINGGI	NR	1		
B.4.2	15.00M HINGGA 25.00M TINGGI	NR	1		
B.4.3	25.00M HINGGA 35.00M TINGGI	NR	1		
B.4.4	35.00M HINGGA 50.00M	NR	1		
B.5	<p>'KERJA MEMANGKAS POKOK PAGARAN</p> <p>DILAKUKAN DENGAN TUJUAN UNTUK MEMPERBAIKI STRUKTUR POKOK YANG TIDAK TERATUR ATAU SERAGAM. KERJA-KERJA INI MERANGKUMI PEMANGKASAN POKOK SAMA ADA 'CROWN LIFTING'/ 'CROWN REDUCTION' ATAU 'CROWN RESTORATION' BERGANTUNG KEADAAN DAN BENTUK SILARA POKOK. DIJALANKAN SECARA BERPERINGKAT-PERINGKAT PADA POKOK-POKOK YANG ROSAK ATAU CEDERA DISEBABKAN OLEH REPUT ATAU CEDERA.</p>				
B.5.1	POKOK PAGARAN	M2	1		
B.6	<p>'KERJA MEMANGKAS POKOK PALMA</p> <p>DILAKUKAN DENGAN TUJUAN UNTUK MEMPERBAIKI STRUKTUR DAHAN/MAYANG/PELEPAH POKOK YANG TIDAK TERATUR/SERAGAM ATAU MERIMBUN. PIHAK KONTRAKTOR HENDAKLAH MENCANTAS ATAU MEMBUANG DAHAN/MAYANG/PELEPAH TERSEBUT DAN JUGA MEMBUANG SABUT AGAR PANGKAL DAHAN TAMPAK LEBIH KEMAS DAN BERSIH.</p>				
B.6.1	TIDAK MELEBIHI 2.50M TINGGI DARI ARAS TANAH	NR	1		
B.6.2	MELEBIHI 2.50M TETAPI TIDAK MELEBIHI 5.00M TINGGI DARI ARAS TANAH	NR	1		
B.6.3	MELEBIHI 5.00M TETAPI TIDAK MELEBIHI 20.00M TINGGI DARI ARAS TANAH	NR	1		
JUMLAH KESELURUHAN (BIL B)					

BIL.	KETERANGAN	UNIT	KUANTITI	KADAR (RM)	AMAUN (RM)
C	<p>BILL NO.3 : KERJA-KERJA PENEBAANGAN POKOK</p> <p>SEMUA PROVISIONAL</p> <p>HURAIAN KERJA YANG DINYATAKAN DALAM 'BILL OF QUANTITIES' ADALAH TIDAK MENYELURUH DAN RUJUKAN HENDAKLAH DIBUAT KEPADA:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1) SPESIFIKASI BAHAN DAN 'WORKMANSHIP' 2) SYARAT-SYARAT AM DAN LUKISAN 3) SYARAT-SYARAT KHUSUS TENDER BAGI KERJA-KERJA PEMANGKASAN DAN PENEBAANGAN POKOK 4) SPESIFIKASI KERJA BAGI KERJA-KERJA PEMANGKASAN DAN PENEBAANGAN POKOK 5) SISTEM PEMARKAHAN/DIMERIT BAGI KERJA-KERJA PENYELENGGARAAN 6) BIDANG/SKOP PENYELENGGARAAN 7) 'PREAMBLES'/ KAEDAH PENGUKURAN <p>KADAR DAN HARGA YANG DIMASUKKAN INI HENDAKLAH DIANGGAP TELAH MEMBENARKAN PEMATUHAN DENGAN KETETAPAN DI ATAS DAN LAIN-LAIN DOKUMEN YANG MENJADI SEBAHAGIAN DARIPADA KONTRAK.</p> <p>PEGAWAI PENGUASA BERHAK UNTUK MEMINTA DARIPADA KONTRAKTOR PECAHAN TERPERINCI HARGA UNTUK PRELIMINARIES ATAU KADAR DALAM BILLS OF QUANTITIES UNTUK PEMERIKSAAN DAN KELULUSAN. PECAHAN TERPERINCI HARGA YANG TELAH DILULUSKAN KEMUDIANNYA AKAN DIGUNAKAN SEBAGAI ASAS UNTUK PENTADBIRAN KONTRAK.</p> <p>SEMUA KERJA PENEBAANGAN YANG DINYATAKAN DALAM KONTRAK INI HENDAKLAH DILAKSANAKAN HANYA SETELAH MENERIMA ARAHAN DARIPADA MAJLIS BANDARAYA ISKANDAR PUTERI ATAU PEGAWAI PENGUASA</p> <p>SEMUA BAHAN PENEBAANGAN DAN SISA YANG DIHASILKAN DARIPADA KERJA PENEBAANGAN HENDAKLAH DIBERSIHKAN DAN DILUPUSKAN SEGERA KE LOKASI PEMBUANGAN SAMPAH YANG TELAH DIPERSETUJUI OLEH PEGAWAI PENGUASA MBIP PADA HARI YANG SAMA.</p> <p>KONTRAKTOR HENDAKLAH MENGEMUKAKAN METODE DAN PERALATAN PENEBAANGAN KEPADA PEGAWAI PENGUASA UNTUK DISEMAK DAN MENDAPATKAN KELULUSAN TERLEBIH DAHULU SEBELUM MEMULAKAN SEBARANG KERJA PENEBAANGAN.</p> <p>KERJA-KERJA PENEBAANGAN POKOK DI KAWASAN TERHAD MELIBATKAN POKOK-POKOK YANG BERADA DI LOKASI YANG SUKAR, BERISIKO, ATAU BERBAHAYA, SEPERTI BERDEKATAN DENGAN TIANG UTILITI, HARTA BENDA AWAM, TEBING SUNGAI ATAU BUKIT, SERTA BANGUNAN. SEMUA KERJA TERSEBUT PERLU MENDAPAT KEBENARAN DARIPADA PEGAWAI PENGUASA SEBELUM DILAKSANAKAN.</p> <p>DILAKUKAN SECARA BERPERINGKAT-PERINGKAT (SECTIONAL FELLING). PARAS HASIL TEBANGAN POKOK HENDAKLAH HAMPIR PADA PERMUKAAN TANAH.</p>				

BIL.	KETERANGAN	UNIT	KUANTITI	KADAR (RM)	AMAUN (RM)
C.1	KERJA MENEBAK POKOK- KAWASAN TERHAD KERJA-KERJA PENEBAK POKOK TERMASUK MENGAMBIL KIRA KOS MENYEDIAKAN PEKERJA, PERALATAN, SEWA JENTERA , SKYLIFT, KREN, KERJA PEMBERSIHAN SISA PENEBAK, PEMOTONGAN DAHAN POKOK DAN DI BAWA TEMPAT PELUPUSAN YANG DIBENARKAN, UKURLILIT DARI PARAS DADA, 1.20M DARI PARAS TANAH SEBAGAIMANA ARAHAN PEGAWAI PENGUASA.				
C.1.1	0.30M HINGGA 0.50M	NR	1		
C.1.2	0.50M HINGGA 1.00M	NR	1		
C.1.3	1.00M HINGGA 1.50M	NR	1		
C.1.4	1.50M HINGGA 2.00M	NR	1		
C.1.5	2.00M HINGGA 2.50M	NR	1		
C.1.6	2.50M HINGGA 3.00M	NR	1		
C.1.7	3.00M HINGGA 3.50M	NR	1		
C.1.8	3.50M HINGGA 4.00M	NR	1		
C.1.9	4.00M HINGGA 4.50M	NR	1		
C.1.10	4.50M KE ATAS	NR	1		
C.2	KERJA MENEBAK POKOK- KAWASAN LAPANG KERJA-KERJA PENEBAK POKOK TERMASUK MENGAMBIL KIRA KOS MENYEDIAKAN PEKERJA, PERALATAN, SEWA JENTERA , SKYLIFT, KREN, KERJA PEMBERSIHAN SISA PENEBAK, PEMOTONGAN DAHAN POKOK DAN DI BAWA TEMPAT PELUPUSAN YANG DIBENARKAN, UKURLILIT DARI PARAS DADA, 1.20M DARI PARAS TANAH SEBAGAIMANA ARAHAN PEGAWAI PENGUASA.				
C.2.1	0.30M HINGGA 0.50M	NR	1		
C.2.2	0.50M HINGGA 1.00M	NR	1		
C.2.3	1.00M HINGGA 1.50M	NR	1		
C.2.4	1.50M HINGGA 2.00M	NR	1		
C.2.5	2.00M HINGGA 2.50M	NR	1		
C.2.6	2.50M HINGGA 3.00M	NR	1		
C.2.7	3.00M HINGGA 3.50M	NR	1		
C.2.8	3.50M HINGGA 4.00M	NR	1		
C.2.9	4.00M HINGGA 4.50M	NR	1		
C.2.10	4.50M KE ATAS	NR	1		
C.3	KERJA MENEBAK POKOK PAGARAN				
C.3.1	POKOK PAGARAN BERKETINGGIAN MAKSIMUM 2.00M	M2	1		
C.3.2	MENEBAK POKOK PAGARAN MENGGUNAKAN JENTERA DENGAN KETINGGIAN MELEBIHI 2M DAN TIDAK MELEBIHI 5M.	M2	1		
C.4	KERJA PENEBAK POKOK MENGGUNAKAN TREE CLIMBERS TINGGI POKOK BAGI PENEBAK POKOK SECARA MANUAL OLEH TREE CLIMBERS TERMASUK TEKNIK PENEBAK YANG SELAMAT DAN BERKESAN MENGIKUT AMALAN ARBORIST TERMASUK PENGENDALIAN DAN PEMBUANGAN POKOK SELEPAS PENEBAK DARI TAPAK.				

BIL.	KETERANGAN	UNIT	KUANTITI	KADAR (RM)	AMAUN (RM)
C.4.1	10.00M HINGGA 15.00M TINGGI	NR	1		
C.4.2	15.00M HINGGA 25.00M TINGGI	NR	1		
C.4.3	25.00M HINGGA 35.00M TINGGI	NR	1		
C.4.4	35.00M HINGGA 50.00M	NR	1		
JUMLAH KESELURUHAN (BIL C)					

BIL.	KETERANGAN	UNIT	KUANTITI	KADAR (RM)	AMAUN (RM)
D	<p>BILL NO.4 : KERJA-KERJA MEMUSNAHKAN TUNGGUL POKOK DAN PEMBERSIHAN POKOK</p> <p>SEMUA PROVISIONAL</p> <p>HURAIAN KERJA YANG DINYATAKAN DALAM 'BILL OF QUANTITIES' ADALAH TIDAK MENYELURUH DAN RUJUKAN HENDAKLAH DIBUAT KEPADA:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1) SPESIFIKASI BAHAN DAN 'WORKMANSHIP' 2) SYARAT-SYARAT AM DAN LUKISAN 3) SYARAT-SYARAT KHUSUS TENDER BAGI KERJA-KERJA PEMANGKASAN DAN PENEANGAN POKOK 4) SPESIFIKASI KERJA BAGI KERJA-KERJA PEMANGKASAN DAN PENEANGAN POKOK 5) SISTEM PEMARKAHAN/DIMERIT BAGI KERJA-KERJA PENYELENGGARAAN 6) BIDANG/SKOP PENYELENGGARAAN 7) 'PREAMBLES'/ KAEDAH PENGUKURAN <p>KADAR DAN HARGA YANG DIMASUKKAN INI HENDAKLAH DIANGGAP TELAH MEMBENARKAN PAMATUHAN DENGAN KETETAPAN DI ATAS DAN LAIN-LAIN DOKUMEN YANG MENJADI SEBAHAGIAN DARIPADA KONTRAK.</p> <p>PEGAWAI PENGUASA BERHAK UNTUK MEMINTA DARIPADA KONTRAKTOR PECAHAN TERPERINCI HARGA UNTUK PRELIMINARIES ATAU KADAR DALAM BILLS OF QUANTITIES UNTUK PEMERIKSAAN DAN KELULUSAN. PECAHAN TERPERINCI HARGA YANG TELAH DILULUSKAN KEMUDIANNYA AKAN DIGUNAKAN SEBAGAI ASAS UNTUK PENTADBIRAN KONTRAK.</p> <p>SEMUA KERJA-KERJA MELUPUSKAN TUNGGUL POKOK SEPERTI DI DALAM KONTRAK INI PERLU MENDAPAT ARAHAN DARI MAJLIS BANDARAYA ISKANDAR PUTERI ATAU PEGAWAI PENGUASA.</p> <p>SEMUA BAHAN PENEANGAN DAN SISA TUNGGUL POKOK YANG DIHASILKAN DARIPADA KERJA PENEANGAN HENDAKLAH DIBERSIHKAN DAN DILUPUSKAN SEGERA KE LOKASI PEMBUANGAN SAMPAH YANG TELAH DIPERSETUJUI OLEH PEGAWAI PENGUASA MBIP PADA HARI YANG SAMA.</p> <p>KERJA-KERJA PELUPUSAN TUNGGUL POKOK ADALAH TUNGGUL POKOK YANG DITINGGALKAN HASIL DARIPADA KERJA PENEANGAN POKOK DIMANA KEADAANYA TELAH MENYEBABKAN KACAUGANGGU DAN HALANGAN SETERUSNYA TIDAK DIPERLUKAN.</p> <p>DILAKUKAN DENGAN MENGGUNAKAN MESIN PENGISAR TUNGGUL 'STUMP GRINDING MACHINE' BERKAPASITI TIDAK KURANG 35 KUASA KUDA. MERATAKAN TUNGGUL POKOK TERSEBUT HENDAKLAH HAMPIR PADA PERMUKAAN TANAH.</p>				
D.1	<p>KERJA MEMBONGKAH TUNGGUL DAN AKAR POKOK</p> <p>MEMBEKAL BURUH, BAHAN, PERALATAN, MESIN SEPERTI 'STUMP GRINDER' DAN PENGANGKUTAN BAGI MENJALANKAN KERJA-KERJA MEMBONGKAH TUNGGUL POKOK/ AKAR DAN MEMBUANGNYA KE TEMPAT PELUPUSAN YANG DIBENARKAN SEBAGAIMANA ARAHAN PEGAWAI PENGUASA.</p>				
D.1.1	TIDAK MELEBIHI 1.00M UKURLILIT	NR	1		
D.1.2	MELEBIHI 1.00M TETAPI TIDAK MELEBIHI 2.00M UKURLILIT	NR	1		
D.1.3	MELEBIHI 2.00M TETAPI TIDAK MELEBIHI 4.00M UKURLILIT	NR	1		
D.1.4	MELEBIHI 4.00M UKURLILIT	NR	1		

BIL.	KETERANGAN	UNIT	KUANTITI	KADAR (RM)	AMAUN (RM)
D.2	KERJA PEMBERSIHAN KAWASAN MEMBERSIH, MERATA DAN MEMBUANG SEGALA SISA-SISA BAHAN YANG TIDAK DIPERLUKAN SEPERTI SEMAK SAMUN, TANAMAN HARAM/PERSENDIRIAN, KAYU, BAHAN-BAHAN BINAAN YANG TIDAK DIPERLUKAN HINGGA KEPARAS MENGIKUT ARAHAN PEGAWAI PENGUASA.	NR	1		
JUMLAH KESELURUHAN (BIL D)					

BIL.	KETERANGAN	UNIT	KUANTITI	KADAR (RM)	AMAUN (RM)
E	<p>BILL NO.5 : KERJA-KERJA PEMBERSIHAN POKOK TUMBANG</p> <p>SEMUA PROVISIONAL</p> <p>HURAIAN KERJA YANG DINYATAKAN DALAM 'BILL OF QUANTITIES' ADALAH TIDAK MENYELURUH DAN RUJUKAN HENDAKLAH DIBUAT KEPADA:</p> <p>1) SPESIFIKASI BAHAN DAN 'WORKMANSHIP'</p> <p>2) SYARAT-SYARAT AM DAN LUKISAN</p> <p>3) SYARAT-SYARAT KHUSUS TENDER BAGI KERJA-KERJA PEMANGKASAN DAN PENEBAANGAN POKOK</p> <p>4) SPESIFIKASI KERJA BAGI KERJA-KERJA PEMANGKASAN DAN PENEBAANGAN POKOK</p> <p>5) SISTEM PEMARKAHAN/DIMERIT BAGI KERJA-KERJA PENYELENGGARAAN</p> <p>6) BIDANG/SKOP PENYELENGGARAAN</p> <p>7) 'PREAMBLES'/ KAEDAH PENGUKURAN</p> <p>KADAR DAN HARGA YANG DIMASUKKAN INI HENDAKLAH DIANGGAP TELAH MEMBENARKAN PEMATUHAN DENGAN KETETAPAN DI ATAS DAN LAIN-LAIN DOKUMEN YANG MENJADI SEBAHAGIAN DARIPADA KONTRAK.</p> <p>PEGAWAI PENGUASA BERHAK UNTUK MEMINTA DARIPADA KONTRAKTOR PECAHAN TERPERINCI HARGA UNTUK PRELIMINARIES ATAU KADAR DALAM BILLS OF QUANTITIES UNTUK PEMERIKSAAN DAN KELULUSAN. PECAHAN TERPERINCI HARGA YANG TELAH DILULUSKAN KEMUDIANNYA AKAN DIGUNAKAN SEBAGAI ASAS UNTUK PENTADBIRAN KONTRAK.</p> <p>KERJA-KERJA DI BAWAH ADALAH MENGAMBILKIRA TERMASUK KOS BURUH, KENDERAAN, BAHAN, PERALATAN, MESIN DAN SEGALA PENGENDALIAN SEBAGAIMANA ARAHAN PEGAWAI PENGUASA.</p>				
E.1	<p>KERJA-KERJA PEMBERSIHAN POKOK TUMBANG</p> <p>MEMBERSIHKAN POKOK YANG TUMBANG TERMASUK KERJA MEMBERSIHKAN SISA SEHINGGA MENGHILANGKAN BAHAYA BAGI TINGGI POKOK TERMASUK PENGGUNAAN KOMBINASI JENTERA SEPERTI SKYLIFT, BACKHOE, KREN DAN TONG RORO DAN MELUPUSKAN SISA POKOK TUMBANG DARI TAPAK</p>				
E.1.1	SEHINGGA 5.00M TINGGI	NR	1		
E.1.2	5.00M HINGGA 10.00M TINGGI	NR	1		
E.1.3	10.00M HINGGA 15.00M TINGGI	NR	1		
E.1.4	15.00M HINGGA 25.00M TINGGI	NR	1		
E.1.5	25.00M HINGGA 35.00M TINGGI	NR	1		
E.1.6	LEBIH 35.00M TINGGI	NR	1		
JUMLAH KESELURUHAN (BIL E)					

BIL.	KETERANGAN	UNIT	KUANTITI	KADAR (RM)	AMAUN (RM)
F	<p>BILL NO.6 : KERJA MENGISAR DAHAN MENGGUNAKAN MESIN PENGISAR DAHAN (WOOD CHIPPER)</p> <p>SEMUA PROVISIONAL</p> <p>HURAIAN KERJA YANG DINYATAKAN DALAM 'BILL OF QUANTITIES' ADALAH TIDAK MENYELURUH DAN RUJUKAN HENDAKLAH DIBUAT KEPADA:</p> <p>1) SPESIFIKASI BAHAN DAN 'WORKMANSHIP'</p> <p>2) SYARAT-SYARAT AM DAN LUKISAN</p> <p>3) SYARAT-SYARAT KHUSUS TENDER BAGI KERJA-KERJA PEMANGKASAN DAN PENEBAANGAN POKOK</p> <p>4) SPESIFIKASI KERJA BAGI KERJA-KERJA PEMANGKASAN DAN PENEBAANGAN POKOK</p> <p>5) SISTEM PEMARKAHAN/DIMERIT BAGI KERJA-KERJA PENYELENGGARAAN</p> <p>6) BIDANG/SKOP PENYELENGGARAAN</p> <p>7) 'PREAMBLES'/ KAEDAH PENGUKURAN</p> <p>KADAR DAN HARGA YANG DIMASUKKAN INI HENDAKLAH DIANGGAP TELAH MEMBENARKAN PEMATUHAN DENGAN KETETAPAN DI ATAS DAN LAIN-LAIN DOKUMEN YANG MENJADI SEBAHAGIAN DARIPADA KONTRAK.</p> <p>PEGAWAI PENGUASA BERHAK UNTUK MEMINTA DARIPADA KONTRAKTOR PECAHAN TERPERINCI HARGA UNTUK PRELIMINARIES ATAU KADAR DALAM BILLS OF QUANTITIES UNTUK PEMERIKSAAN DAN KELULUSAN. PECAHAN TERPERINCI HARGA YANG TELAH DILULUSKAN KEMUDIANNYA AKAN DIGUNAKAN SEBAGAI ASAS UNTUK PENTADBIRAN KONTRAK.</p> <p>KERJA-KERJA DI BAWAH ADALAH MENGAMBILKIRA TERMASUK KOS BURUH, KENDERAAN, BAHAN, PERALATAN, MESIN DAN SEGALA PENGENDALIAN SEBAGAIMANA ARAHAN PEGAWAI PENGUASA.</p>				
F.1	<p>KERJA MENGISAR DAHAN (WOOD CHIPPER)</p> <p>KERJA MENGISAR DAHAN MENGGUNAKAN MESIN PENGISAR DAHAN (WOOD CHIPPER) BAGI KERJA-KERJA MENGHANCURKAN DAHAN SELEPAS KERJA PEMANGKASAN, PENEBAANGAN DAN PEMBERSIHAN POKOK KE TAPAK SEMAIAN ATAU TAPAK PELUPUSAN SEBAGAIMANA ARAHAN PEGAWAI PENGUASA.</p>	TAN	1		
JUMLAH KESELURUHAN (BIL F)					

BIL.	KETERANGAN	UNIT	KUANTITI	KADAR (RM)	AMAUN (RM)
G	<p>BILL NO.7 : TREE PROTECTION ZONE</p> <p>SEMUA PROVISIONAL</p> <p>HURAIAN KERJA YANG DINYATAKAN DALAM 'BILL OF QUANTITIES' ADALAH TIDAK MENYELURUH DAN RUJUKAN HENDAKLAH DIBUAT KEPADA:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1) SPESIFIKASI BAHAN DAN 'WORKMANSHIP' 2) SYARAT-SYARAT AM DAN LUKISAN 3) SYARAT-SYARAT KHUSUS TENDER BAGI KERJA-KERJA PEMANGKASAN DAN PENEBAANGAN POKOK 4) SPESIFIKASI KERJA BAGI KERJA-KERJA PEMANGKASAN DAN PENEBAANGAN POKOK 5) SISTEM PEMARKAHAN/DIMERIT BAGI KERJA-KERJA PENYELENGGARAAN 6) BIDANG/SKOP PENYELENGGARAAN 7) 'PREAMBLES'/ KAEDAH PENGUKURAN <p>KADAR DAN HARGA YANG DIMASUKKAN INI HENDAKLAH DIANGGAP TELAH MEMBENARKAN PEMATUHAN DENGAN KETETAPAN DI ATAS DAN LAIN-LAIN DOKUMEN YANG MENJADI SEBAHAGIAN DARIPADA KONTRAK.</p> <p>PEGAWAI PENGUASA BERHAK UNTUK MEMINTA DARIPADA KONTRAKTOR PECAHAN TERPERINCI HARGA UNTUK PRELIMINARIES ATAU KADAR DALAM BILLS OF QUANTITIES UNTUK PEMERIKSAAN DAN KELULUSAN. PECAHAN TERPERINCI HARGA YANG TELAH DILULUSKAN KEMUDIANNYA AKAN DIGUNAKAN SEBAGAI ASAS UNTUK PENTADBIRAN KONTRAK.</p> <p>SEMUA KERJA PEMANGKASAN YANG DINYATAKAN DALAM KONTRAK INI HENDAKLAH DILAKSANAKAN HANYA SETELAH MENERIMA ARAHAN DARIPADA MAJLIS BANDARAYA ISKANDAR PUTERI ATAU PEGAWAI PENGUASA.</p> <p>SEMUA BAHAN PANGKASAN DAN SISA YANG DIHASILKAN DARIPADA KERJA PEMANGKASAN HENDAKLAH DIBERSIHKAN DAN DILUPUSKAN SEGERA KE LOKASI PEMBUANGAN SAMPAH YANG TELAH DIPERSETUJUI OLEH PEGAWAI PENGUASA MBIP PADA HARI YANG SAMA.</p> <p>KONTRAKTOR HENDAKLAH MENGEMUKAKAN METODE DAN PERALATAN PEMANGKASAN KEPADA PEGAWAI PENGUASA UNTUK DISEMAK DAN MENDAPATKAN KELULUSAN TERLEBIH DAHULU SEBELUM MEMULAKAN SEBARANG KERJA PEMANGKASAN.</p>				
G.1	<p>'PROJEK KECIL: KAWASAN DENGAN 1-3 POKOK (SEDERHANA)</p> <p>KAWASAN PEMBINAAN KECIL DENGAN POKOK BERSAIZ KECIL HINGGA SEDERHANA, BIASANYA DI KAWASAN TAMAN ATAU PERUMAHAN.</p>				
G.1.1	<p>PEMASANGAN PAGAR PERLINDUNGAN</p> <p>MEMASANG PAGAR SEMENTARA SETINGGI 1.2 METER ATAU LEBIH DI SEKELILING TPZ MENGGUNAKAN PAGAR JARING PLASTIK ATAU PAGAR SEMENTARA YANG SESUAI. PAGAR DIPASANG PADA PERIMETER DENGAN JARAK 2-3 METER DARI PANGKAL POKOK.</p>	M	1		

BIL.	KETERANGAN	UNIT	KUANTITI	KADAR (RM)	AMAUN (RM)
G.1.2	PENANDAAN TPZ PEMASANGAN PAPAN TANDA AMARAN TPZ DI LOKASI YANG MUDAH DILIHAT PADA PERIMETER KAWASAN PERLINDUNGAN. TANDA "KAWASAN PERLINDUNGAN POKOK ?? DILARANG MASUK".	NR	1		
G.2	'PROJEK SEDERHANA: KAWASAN DENGAN 3-10 POKOK (KOMPLEKS SEDERHANA) PROJEK PEMBINAAN SEDERHANA SEPerti PEMBINAAN BANGUNAN KOMERSIAL KECIL ATAU INFRASTRUKTUR BANDAR, MELIBATKAN POKOK SEDERHANA.				
G.2.1	PEMASANGAN PAGAR PERLINDUNGAN MEMASANG PAGAR SEMENTARA SETINGGI 1.2 METER ATAU LEBIH DI SEKELILING TPZ MENGGUNAKAN PAGAR BESI RINGAN DILENGKAPI DENGAN ASAS KONKRIT SEMENTARA UNTUK MEMASTIKAN KESTABILAN. PAGAR DIPASANG PADA PERIMETER DENGAN JARAK 2-3 METER DARI PANGKAL POKOK.	M	1		
G.2.2	PENANDAAN TPZ PEMASANGAN PAPAN TANDA AMARAN TPZ DI LOKASI YANG MUDAH DILIHAT PADA PERIMETER KAWASAN PERLINDUNGAN. TANDA "KAWASAN PERLINDUNGAN POKOK ?? DILARANG MASUK".	NR	1		
G.3	'PROJEK SEDERHANA: KAWASAN DENGAN 10-20 POKOK (KOMPLEKS) PROJEK PEMBINAAN SEDERHANA SEPerti PEMBINAAN BANGUNAN KOMERSIAL KECIL ATAU INFRASTRUKTUR BANDAR, MELIBATKAN POKOK SEDERHANA.				
G.3.1	PEMASANGAN PAGAR PERLINDUNGAN MEMASANG PAGAR SEMENTARA SETINGGI 1.2 METER ATAU LEBIH DI SEKELILING TPZ MENGGUNAKAN PAGAR BESI RINGAN DILENGKAPI DENGAN ASAS KONKRIT SEMENTARA UNTUK MEMASTIKAN KESTABILAN. PAGAR DIPASANG PADA PERIMETER DENGAN JARAK 2-3 METER DARI PANGKAL POKOK.	M	1		
G.3.2	PENANDAAN TPZ PEMASANGAN PAPAN TANDA AMARAN TPZ DI LOKASI YANG MUDAH DILIHAT PADA PERIMETER KAWASAN PERLINDUNGAN. TANDA "KAWASAN PERLINDUNGAN POKOK ?? DILARANG MASUK".	NR	1		
G.4	'PROJEK BESAR: KAWASAN DENGAN LEBIH 20 POKOK (KOMPLEKS TINGGI) PROJEK BERSKALA BESAR SEPerti PEMBANGUNAN INFRASTRUKTUR ATAU TAPAK KOMERSIAL YANG MELIBATKAN BANYAK POKOK BESAR DENGAN DIAMETER LEBIH BESAR DARIPADA 0.8 METER.				
G.4.1	PEMASANGAN PAGAR PERLINDUNGAN MEMASANG PAGAR BESI TETAP DENGAN ASAS KONKRIT DAN JARING DAWAI UNTUK PERLINDUNGAN TPZ DALAM PROJEK INTENSIF. TINGGI PAGAR 2 METER DENGAN TAMBAHAN PERLINDUNGAN AKAR MENGGUNAKAN MAT PELINDUNG TANAH.	M	1		
JUMLAH KESELURUHAN (BIL G)					